

绿卡复印件与原件一致声明
Declaration of Consistency between Original Green Card and Photocopy

我, _____, USCIS No _____, 特此确认以下文件的真实性:
I, _____, USCIS No _____, hereby certify the authenticity of the following documents:

1. 绿卡复印件: 本认证涉及的绿卡复印件是我的真实复印件, 复印件与原件完全相符。
Green Card Copy: The green card copy involved in this certification is a true replica of my original green card, and it matches the original completely.

2. 绿卡原件: 我确认绿卡原件的真实性, 并保证原件与复印件完全相符。
Green Card Original: I confirm the authenticity of the original green card and ensure that it is identical to the copy provided.

我郑重声明上述信息的准确性, 并保证在任何需要的情况下, 提供绿卡的原件作为核实。我理解本认证文件具有法律效力, 并对提供虚假信息所引起的任何后果负全责。

I solemnly declare the accuracy of the above information and commit to provide the original green card for verification if necessary. I understand that this certification document holds legal validity, and I take full responsibility for any consequences arising from providing false information.

特此认证, 本认证文件以我的签名为准。

I hereby certify that this document is true and accurate. This certification is based on my signature.

声明人签名: _____

Signature: _____

日期: _____

Date: _____

请注意, 这只是一个模板, 并可能需要根据您的特定情况进行修改。在填写并使用这份声明之前, 您可能需要寻求法律专家的建议。另外, 一些地方可能需要此委托书在见证人或公证人在场的情况下签署, 以达到法律效力。